
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

     ПРОТОКОЛ № 3 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 21 червня  2019 року                                                                     м. Житомир 

 

Малий зал засідань                                                                               10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

У   роботі   комісії  взяли  участь 7 депутатів:  Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   

Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.  

 

Відсутні – 4: Мусійчук Р.М., Котвицький С.В., Парфентієва Т.М., 

Михайлов А.М. 

 

 У зв’язку з відсутністю голови комісії, головує на засіданні постійної 

комісії  Шахова Оксана Петрівна – заступник голови постійної комісії. 

 

У роботі комісії взяли участь: 

1. Крутій С. Г. – голова районної ради 

2. Стах В.М. – заступник голови районної ради 

3. Козарчук М. П.  – заступник голови райдержадміністрації  

4. Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради 

5. Ходоровська Н.В. – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

6. Вакулюк Л. І. – начальник управління праці та соціального захисту 

населення райдержадміністрації  

7. Литвиненко А. В. – начальник відділу культури і туризму 

райдержадміністрації 

8. Собко Т. Д. - головний лікар комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради 

9. Горбенко Г. В. – головний лікар комунального некомерційного 

підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради  

10. Стретович Н.В. – ліквідатор, директор комунального підприємства 

«Центральна районна аптека №118» Житомирської районної ради 

11. Підпокровна Т. І. - директор  комунального закладу «Центральна 

районна бібліотека»  Житомирської районної ради 

12. Ясинська В. Л. - начальник відділу фінансово економічного аналізу 

кредитного та кадрового забезпечення управління агропромислового розвитку 

райдержадміністрації 
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13. Максимчук М. П.- представник Житомирського військового інституту 

ім. С.П. Корольова  

14. Депутати районної ради: Уницький С.О., Козел В.В. 

15. Працівники виконавчого апарату районної ради 

         На засідання запрошувалися представники друкованих ЗМІ, зокрема  

районної газети «Приміське життя», але жоден із представників друкованих 

ЗМІ на комісію не прибув. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

     Результати голосування: 

«За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М., 

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Шахова О. П., заступник голови постійної комісії, звернулася 

до депутатів з вимогою дотримуватися вимог Законів України «Про 

запобігання корупції» і «Про місцеве самоврядування в Україні» та 

оголошувати про виниклий конфлікт інтересів, у разі його виникнення, при 

розгляді питань порядку денного. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  Шахова О.П. – заступник голови постійної комісії 

 

     Ознайомила присутніх із переліком питань, що пропонуються  до розгляду 

на комісії: 

1.  Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Гребенюку О.П. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради  

 

2.  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради 
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3. Про звіт директора комунального закладу «Районний будинок культури»  

Житомирської районної ради. 

Інформує: Назарчук Олена Олександрівна - директор комунального 

закладу «Районний будинок культури»  Житомирської 

районної ради 

 

4. Про звіт директора комунального закладу «Центральна районна 

бібліотека»  Житомирської районної ради. 

Інформує: Підпокровна Тамара Іванівна - директор  комунального 

закладу «Центральна районна бібліотека»  Житомирської 

районної ради 

5. Про затвердження ліквідаційного балансу комунального підприємства 

«Агроводсервіс»  Житомирської районної ради. 

Інформує: Стец Галина Анатоліївна – голова ліквідаційної комісії 

 

6. Про затвердження проміжного ліквідаційного балансу  комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118»  Житомирської районної 

ради. 

Інформує: Стретович Наталя Василівна – ліквідатор, директор 

комунального підприємства «Центральна районна аптека 

№118» Житомирської районної ради 

 

7. Про внесення змін до Програми соціального захисту громадян  

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської 

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

8. Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку агропромислового 

комплексу Житомирського району на період 2016-2020 років. 

Інформує: Ясинська Валентина Леонідівна - начальник відділу 

        фінансово-економічного аналізу кредитного та  

        кадрового забезпечення управління агропромислового розвитку 

райдержадміністрації 

 

9. Про внесення змін до рішення 5 сесії районної ради 7 скликання 

від 29.04.2016 р. №77 «Про реформування друкованого засобу масової 

інформації та редакції, співзасновниками яких є Житомирська районна рада». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

                 питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 
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10. Про внесення змін до Методики  розрахунку і порядку використання 

плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних громад сіл, 

селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст 

                з питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

11. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                      організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської    

районної ради 

 

12.  Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2019 року. 

Інформує: Шахова Оксана Петрівна –  заступник голови постійної 

комісії 

 

 

13.  Різне. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти запропонований порядок денний засідання постійної 

комісії за основу.   

     Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М.,  

                 Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного засідання постійної комісії. 

Інформує:  Шахова О.П. – заступник голови постійної комісії 

 

     Ознайомила присутніх із переліком додаткових питань, що пропонуються 

до розгляду на комісії: 

1.  Про внесення змін до Програми надання окремих видів пільг громадян  

Житомирського району на 2019  рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

2. Про надання погодження Житомирському військовому інституту ім. 

С.П. Корольова на поліпшення орендованого приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/15%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8.pdf
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3.  Про надання попереднього погодження  на передачу нерухомого 

майна. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з 

питань комунальної власності відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

4. Про вартість послуги з  діагностичного обстеження  на комп’ютерному 

томографі.  

   Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, 

вніс пропозицію доповнити порядок денний питаннями «Про внесення змін до 

Програми фінансової підтримки комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради на 2019 рік» та 

«Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік». 

ВИРІШИЛИ: Включити запропоновані  питання до порядку денного засідання 

комісії. 

          Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М.,  

                 Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний комісії в цілому з урахуванням змін та 

доповнень. 
 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний комісії в цілому з 

урахуванням змін та доповнень: 
 

1. Про надання погодження Житомирському військовому інституту ім. 

С.П. Корольова на поліпшення орендованого приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                     спеціаліст з питань комунальної власності відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності 

2.  Про надання попереднього погодження  на передачу нерухомого 

майна. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 
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3. Про вартість послуги з  діагностичного обстеження  на комп’ютерному 

томографі.  

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна 
лікарня» Житомирської районної ради 

4. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

5. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2019 рік. 

         Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління  

                            фінансів райдержадміністрації 

 

6. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Гребенюку О.П. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради  

 

7.  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 

  

8. Про звіт директора комунального закладу «Районний будинок культури»  

Житомирської районної ради. 

Інформує: Назарчук Олена Олександрівна - директор комунального 

закладу «Районний будинок культури»  Житомирської 

районної  ради 

 

9. Про звіт директора комунального закладу «Центральна районна 

бібліотека»  Житомирської районної ради. 

Інформує: Підпокровна Тамара Іванівна - директор  комунального 

закладу «Центральна районна бібліотека»  Житомирської 

районної  ради 
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10. Про затвердження ліквідаційного балансу комунального підприємства 

«Агроводсервіс»  Житомирської районної ради. 

Інформує: Стец Галина Анатоліївна – голова ліквідаційної комісії 

 

11. Про затвердження проміжного ліквідаційного балансу  комунального 

підприємства «Центральна районна аптека №118»  Житомирської районної 

ради. 

Інформує: Стретович Наталя Василівна – ліквідатор, директор 

комунального підприємства «Центральна районна аптека 

№118» Житомирської районної ради 

 

12. Про внесення змін до Програми соціального захисту громадян  

Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської 

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення  райдержадміністрації 

 

13. Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

Інформує: Ясинська Валентина Леонідівна - начальник відділу 

        фінансово-економічного аналізу кредитного та  

        кадрового забезпечення управління агропромислового розвитку 

райдержадміністрації 

 

14. Про внесення змін до рішення 5 сесії районної ради 7 скликання від 

29.04.2016 р. №77 «Про реформування друкованого засобу масової інформації 

та редакції, співзасновниками яких є Житомирська районна рада». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

15. Про внесення змін до Методики  розрахунку і порядку використання 

плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних громад сіл, 

селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

 

16. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                  організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської    

районної ради 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/15%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8.pdf
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17.  Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2019 року. 

Інформує: Шахова Оксана Петрівна –  заступник голови постійної 

комісії 

 

18.  Про внесення змін до Програми надання окремих видів пільг 

громадян  Житомирського району на 2019  рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

19. Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник    

        управління фінансів райдержадміністрації 

 

 Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального  

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 
Житомирської районної ради 

20. Різне. 

  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А.,   Журавель Г.М.,  

                 Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент засідання комісії. 

Інформує:  Шахова О.П. – заступник голови постійної комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії:  для звітів – 

до 15 хвилин кожному звітуючому, з інших питань порядку денного - до 10 

хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. Через дві години роботи 

комісії зробити перерву. Інші перерви проводити за пропозиціями 

головуючого та депутатів.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 
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1. СЛУХАЛИ: Про надання погодження Житомирському військовому 

інституту ім. С.П. Корольова на поліпшення орендованого приміщення. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                     спеціаліст з питань комунальної власності відділу з 

юридичних питань, кадрового забезпечення та комунальної 

власності 

Зазначив, що надійшло клопотання від Житомирського військового 

інституту ім. С.П.Корольова про надання погодження на проведення 

поліпшення орендованого приміщення, яке знаходиться за адресою: смт 

Гуйва, вул. Армійська, 25, є також відповідне  погодження відділу освіти, 

національно-патріотичного виховання молоді та спорту Житомирської 

райдержадміністрації. Житомирський військовий інститут ім. С.П.Корольова 

поліпшення проводитиме за рахунок власних коштів на орієнтовну загальну 

суму 3 950 000,00 грн. Пропонується надати відповідне погодження. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав, чи 

претендуватимуть вони на викуп цього приміщення, адже сума проведених 

поліпшень може бути більшою за балансову вартість приміщення. 

          Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що для того, щоб 

поліпшення проводилось в рамках законодавства необхідно надати 

погодження на проведення поліпшення приміщення Гуйвинської ЗОШ  І-ІІ ст. 

Таке рішення вже раніше приймалось. Питання щодо передачі у державну 

власність розглядатиметься пізніше.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ:  Про надання попереднього погодження  на передачу 

нерухомого майна. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

Повідомив, що проектом рішення пропонується надати попереднє 

погодження на передачу зі спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ Житомирського району  до державної власності нерухомого майна, а 

саме: Гуйвинської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів (будівля школи, 

загальною площею 1703 кв. м., 2 гаражі, склад, котельня з прибудовою, 

уборна),   проте   це   буде    можливим    лише   після надання згоди Кабінетом  
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Міністрів України на прийняття вищезазначеного об’єкта нерухомості у 

державну власність. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про вартість послуги з  діагностичного обстеження  на 

комп’ютерному томографі.  

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна 
лікарня» Житомирської районної ради 

Повідомив, що приміщення, у якому знаходиться томограф, пройшло всі 

перевірки, отримано санітарний паспорт на нього та направлено документи до 

Києва на отримання ліцензії на проведення досліджень. До кінця місяця таку 

ліцензію буде надано. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав, чи це вартість 

обстеження за 1 сегмент тіла, чи все тіло. 

Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, відповів, що це 

одна локалізація. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав чи є черга в обслуговуванні, 

щоб уникнути ситуації, коли спочатку обстежують тих хто платить кошти, а 

лише потім пільговиків. 

Шахова О.П., депутат районної ради, запитала яка вартість обстеження у 

інших закладах. 

Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, запевнив, що 

проблем з обстеженням всіх категорій громадян не буде,  та повідомив, що у 

міських закладах охорони здоров’я вартість обстеження складає 900 грн. 

Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що районний бюджет 

візьме на себе закупівлю контрасту, щоб жителі району не оплачували його. 

Медведюк О.В., депутат районної ради, запитав про графік роботи 

апарату. 

Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, відповів, що 

спочатку 8-ми годинний робочий день, а потім перейдуть на цілодобове 

обслуговування. 
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Нижник В.Т., депутат районної ради, зазначив, що у районі є багато 

пільгових категорій, і вони повинні обслуговуватись безкоштовно. 

Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що для ургентних хворих 

обстеження безкоштовне. Пільгові категорії громадян  можуть лягти на 

стаціонарне лікування і не оплачуватимуть обстеження, якщо воно їм буде 

призначене. 

Медведюк О.В., депутат районної ради, зазначив, що для початку 

необхідно запустити цей апарат, щоб він попрацював, дав якусь окупність, а 

тоді вже вернутись до обслуговування пільгових категорій. 

Нижник В.Т., депутат районної ради, вніс пропозицію, щоб до жителів 

району приєднати і медиків, які працюють в районі. 

Собко Т.Д., головний лікар комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, відповів, що 

створена база даних, де зазначено хто вніс кошти на придбання томографу, і 

для цих людей вартість обстеження складатиме теж 200 грн. 

Нижник В.Т., депутат районної ради, вніс  пропозицію доповнити  

підпункти 2) та 3) пункту 1 рішення словами: «за 1 сегмент тіла», а також 

підпункт 2) викласти у такій редакції «для жителів Житомирського району, 

медичних працівників, які працюють у закладах охорони здоров'я 

Житомирського району, та громадян, що надавали фінансову (благодійну) 

допомогу на придбання комп'ютерного томографа, вартість послуги складає 

200, 00 грн (двісті гривень 00 копійок)». 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення з урахуванням доповнень та 

рекомендувати районній раді прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Собко Тарас Дмитрович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 
Житомирської районної ради 

Повідомив, що для безперебійної роботи томографу необхідно виключити 

перепади електроенергії, для цього необхідно придбати безперебійник. 

Додатково кошти на його придбання не спрямовуються, а перерозподіляються 

за рахунок економії коштів  по теплопостачанню. 
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ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2019 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник    

        управління фінансів райдержадміністрації 

 Зазначила, що зміни вносяться до районного бюджету у зв’язку з 

економією коштів комунальним некомерційним підприємством «Центральна 

районна лікарня» по оплаті послуг за теплопостачання в сумі 400 тис. грн. та 

необхідністю їх спрямування на придбання обладнання для безперебійного 

постачання електроенергією комп’ютерного томографу.  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин 

Житомирського району» Гребенюку О.П. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради  

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

присвоїти почесне звання «Почесний громадянин Житомирського району» 

Гребенюку О.П. 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 
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7. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного  підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради на 2019 рік. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

 

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про звіт директора комунального закладу «Районний 

будинок культури»  Житомирської районної ради. 

Інформує: Назарчук Олена Олександрівна - директор комунального 

закладу «Районний будинок культури»  Житомирської 

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про звіт директора комунального закладу «Центральна 

районна бібліотека»  Житомирської районної ради. 

Інформує: Підпокровна Тамара Іванівна - директор  комунального 

закладу «Центральна районна бібліотека»  Житомирської 

районної ради 

     Звітуючим продемонстровано слайд-шоу про діяльність закладу. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., депутат районної ради, запитав чи великий 

попит на книги. 
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Підпокровна Т.І., директор  комунального закладу «Центральна районна 

бібліотека»  Житомирської районної ради, відповіла, що інтерес підвищується 

як і серед дитячої, так  і  юнацької, і підліткової аудиторії, адже жодні сучасні 

гадждети  не замінять «живе спілкування з  книгами». 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про затвердження ліквідаційного балансу комунального 

підприємства «Агроводсервіс»  Житомирської районної ради. 

ВИСТУПИЛИ: Шахова О.П., заступник голови постійної комісії, зазначила, 

що пропонується перенести вирішення цього питання на наступну сесію, 

оскільки не готові акти звірок із різними фондами та не вирішено питання 

погашення пені та штрафів. 

ВИРІШИЛИ: Перенести вирішення цього питання на наступну сесію.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження проміжного ліквідаційного 

балансу  комунального підприємства «Центральна районна аптека 

№118»  Житомирської районної ради. 

Інформує: Стретович Наталя Василівна – ліквідатор, директор 

комунального підприємства «Центральна районна аптека 

№118» Житомирської районної ради 

 

ВИСТУПИЛИ: Шахова О.П., заступник голови постійної комісії, зазначила, 

що пропонується перенести вирішення цього питання на наступну сесію, 

оскільки не готові акти звірок із різними фондами та кредиторами, а також не 

завершено інвентаризацію майна. 

 Стретович Н.В., директор комунального підприємства «Центральна 

районна аптека №118» Житомирської районної ради, озвучила суми 

заборгованості, які є у підприємства на сьогодні. 

 Медведюк О.В., депутат районної ради, зазначив, що питання 

ліквідації аптеки було піднято ще у 2016 році, і якби тоді відразу ж запустили 

цей процес, тоді можна було б уникнути такої критичної ситуації. 
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ВИРІШИЛИ: Перенести вирішення цього питання на наступну сесію.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми соціального захисту 

громадян  Житомирського району, які постраждали внаслідок Чорнобильської 

катастрофи, на 2018-2020 роки. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення  райдержадміністрації 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на період 2016-2020 

років. 

Інформує: Ясинська Валентина Леонідівна - начальник відділу 

        фінансово-економічного аналізу кредитного та  

        кадрового забезпечення управління агропромислового розвитку 

райдержадміністрації 

Зазначила, що проектом рішення пропонується доповнити та викласти у 

новій редакції окремі  пункти підрозділу «Рослинництво»  Програми  та 

затвердити Порядок використання коштів районного бюджету на надання 

фінансової підтримки суб’єктам підприємницької діяльності 

агропромислового комплексу Житомирського району за придбання ними і 

використання на кредитних або лізингових умовах обладнання, машин та 

механізмів зернопереробних комплексів для виготовлення круп. 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В., депутат районної ради, запитав чи повернуті у 

районний бюджет кошти ФГ «Сан Санич». 

Ясинська В. Л., начальник відділу фінансово-економічного аналізу 

кредитного та кадрового забезпечення управління агропромислового розвитку 

райдержадміністрації, відповіла, що 19.06.2019р. вся повністю сума була 

повернута до бюджету. 
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ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 5 сесії районної ради 7 

скликання від 29.04.2016 р. №77 «Про реформування друкованого засобу 

масової інформації та редакції, співзасновниками яких є Житомирська 

районна рада». 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

Зазначив, що цей проект рішення розроблено у зв’язку з тим, що ТОВ 

«Редакція газети «Приміське життя» не було надано повного пакету 

документів для встановлення орендної плати як для бюджетних організацій, 

тому і пропонується внести зміни до рішення 5 сесії районної ради 7 

скликання від 29.04.2016 р. №77 «Про реформування друкованого засобу 

масової інформації та редакції, співзасновниками яких є Житомирська 

районна рада» виключивши із цього рішення пункт яким було передбачено 

укладення договору оренди строком не менше ніж на 15 років із розміром 

орендної плати, установленим для бюджетних організацій. 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Методики  розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю 

територіальних громад сіл, селищ району. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний 

                  спеціаліст з питань комунальної власності відділу з юридичних 

питань, кадрового забезпечення та комунальної власності 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  
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Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

 Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна -  начальник  

                  організаційного відділу виконавчого апарату Житомирської    

районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

17.  СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на друге півріччя 2019 року. 

Інформує: Шахова Оксана Петрівна –  заступник голови постійної 

комісії 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

18. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми надання окремих видів пільг 

громадян  Житомирського району на 2019  рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації 

 

 

 

http://ztrada.gov.ua/images/7-19/15%D0%9F%D1%80%D0%BE_%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D1%8F_%D1%80%D0%BE%D0%B7%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8F%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D1%8C_%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B9%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%BE%D1%97_%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8.pdf
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ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення та рекомендувати районній раді 

прийняти це рішення.  

Результати голосування: 

 «За» -  7 (Шахова О.П.,  Голік Т.І.,   Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                Кліменко В.М.,  Медведюк О.В.,  Нижник В.Т.)   

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

Заступник голови  комісії                                                       О.П. Шахова  

 

Секретар комісії                                                                       Т.І. Голік            


